
KOHTLA-JÄRVE TAMMIKU PÕHIKOOLI 

HOOLEKOGU ISTUNGI PROTOKOLL nr 1-5/3 

 

Kohtla-Järve 29.08.2023  

Algus: 17.00 

Lõpp: 18.45 

Esimees: Tatjana Krutova  

Sekretär: Jelena Rodik 

Võtsid osa: 9 liiget  

Puudusid: 3 liiget. 

Kutsutud:  Ljudmilla Latt, Tammiku Põhikooli direktor 

Kinnitatud päevakord: 

1. 2022/2023. õppeaasta tulemused. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor. 
2. Kooli valmidus algavaks õppeaastaks: kaadrid, õppekeskkond. Ettekandja – Ljudmilla 

Latt, direktor. 
3. TPK õppekava üldosa ja ainekavade uuendamised/muudatused. Ettekandja –Jelena Rodik, 

õppealajuhataja. 
4. Klasside ja pikapäevarüma täitumus. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor. 
5. Kooli toitlustamise organiseerimine. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor. 
6. Hoolekogu aruanne oma tööst. Ettekandja – Tatjana Krutova. 
7. Muu. 

 

1. 2022/2023. õppeaasta tulemused. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor.  
Ljudmilla Latt tutvustas Tammiku Põhikooli õppeaasta 2022/2023 tulemused. 
Otsustati:  
1.1 Saadud info võtta teadmiseks. 

 

2. Kooli valmidus algavaks õppeaastaks: kaadrid, õppekeskkond. Ettekandja – Ljudmilla 
Latt, direktor. 
Direktor rääkis uutest kaadritest, informeeris hoolekogu liikmeid koolis tehtud 
remonditöödest. 
 
Otsustati:  
2.1 Saadud info võtta teadmiseks. 

 



3. TPK õppekava üldosa ja ainekavade uuendamised/muudatused. Ettekandja –Jelena Rodik, 
õppealajuhataja 
Jelena Rodik rääkis hoolekogu liikmetele, miks tekkis vajadus teha muudatused õppekavas 
ja mis muudatused on tehtud TPK õppekava üldosas ja ainekavades. 
 
Otsustati: 
3.1Toetada muudatused TPK õppekava üldosa ja ainekavades. 
Hääletati: poolt – 9, vastu – 0, erapooletuid – 0 

 

4. Klasside ja pikapäevarüma täitumus. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 
Ljudmilla Latt rääkis mitu õpilast on koolis, klasside ja pikapäevarühma täituvusest al 
01.09.2023. 
Otsustati: 
4.1 Saadud info võtta teadmiseks. 
 

5. Kooli toitlustamise organiseerimine. Ettekandja – Ljudmilla Latt, direktor 
Direktor informeeris, et 01.09.2023 koolilõuna maksumus ühe õpilase kohta on 1.20 eur. 
Ka teatas, et seoses raha ökonoomiaga otsustas administratsioon teha jõulukingitused kogu 
koolipere lastele.  
 
Otsustati: 
6.1 Hoolekogu annab nõusoleku kingituste tegemiseks koolilõuna eraldatud ja 
kokkuhoitud raha arvelt. 
6.2 Saadud info koolilõuna maksumuse kohta võtta teadmiseks. 

 

6. Hoolekogu aruanne oma tööst. Ettekandja – Tatjana Krutova 
Hoolekogu esimees tegi kokkuvõte tehtud tööst. 
 
Otsustati: 
6.1 Saadud info võtta teadmiseks. 

 
7. Muu. 

Ljudmilla Latt vastas hoolekogu liikmete küsimustele. 
 

 

Esimees                                                                                                          Protokollija 

Tatjana Krutova                                                                                             Jelena Rodik 

 


